
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. januar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 114
Vil ministeren kommentere artiklen "Rigsadvokat forsvarer kurs om udvisning: Vi følger 
Folketingets vilje”, bragt på berlingske.dk den 12. januar 2023, herunder sætningen: "I 
hvilket omfang domstolene følger anklagernes påstand om udvisning ved rigsadvokaten 
ikke. Det er ikke muligt at få tallet frem fra anklagemyndighedens sagssystemer, oplyser 
Jan Rechendorff”, og vil ministeren på den baggrund tage initiativ til at sikre, at anklage
myndighedens sagssystemer fremover kan vise omfanget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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